
   
Postpensjonistene i Trøndelag Nord  

Møtenr./dato  5/2022  26.09.2022  Sted:  Postterminalen, Steinkjer  

Til stede;  Brit V Strand - leder  

Per Lillemark – nestleder/sekretær  

Marit Garberg - økonomiansvarlig  

Lisbet Kvam – styremedlem  

Louis Øvereng – styremedlem som  

deltok telefon i sak 4-6  

  

  

  

Forfall:  Magne Brakstad - ferie  

  

  

  

Andre  

tilstede;  

Ingen øvrige  

  

Sak nr.  Saksinnhold  Oppfølging/frister  

1  Protokoll fra styremøte 2.8.2022: Godkjent uten kommentarer  
  

  

2  Postlista/mottatte og sendte skriv  

• Sak fra Norsk Pensjonistforbund (NPF) og Postpensjonistforbundet – saker 
til NPFs landsmøte – egen sak 4 i dagens møte  

  

  

Se sak 4  

3  Oppsummering medlemstur til Skorovatn  
• Alle tilbakemeldinger etter turen har vært svært positive – både 

muntlig til styret og via epost.  

• Nyhetssak lagt ut på hjemmesiden til avdelingen som vanlig. 
Vedtak:   

• Styret sier seg meget godt fornøyd med turen – både bussturen 
og det som ble servert fra Skjenkestova og Harran Kro  
  

  

  

  

  

  

  

Turen registreres i 

turoversikten - Per  

4  Pensjonistforbundets landsmøte – saker til behandling  

• Avdelingen har fått epost fra PPF hvor en ønsker innspill fra 

avdelingene om saker som bør fremmes på NPFs landsmøte • 
 Styret gikk gjennom Pensjonistforbundets 

handlingsprogram 2018-2021 (kortversjon).   

• Styret diskuterte mulige innspillspunkter, men vurderer at 
gjeldende hovedmål og de prioriterte strategiske  
satsningsområdene fortsatt virker aktuelle i neste periode, og at 
AU i Postpensjonistene har mye bedre oversikt over hvilke 
områder som ev bør revideres. Dette kan bla skje gjennom 
representasjon i PFs styre.  

• Vedtak – styret har ingen forslag til saker til NPFs landsmøte  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Leder  



5  Status arbeidsplan 2022 – innledende arbeid til Arbeidsplan 2023  
• Alle tilbakemeldinger etter turen har vært svært positive – både 

muntlig til styret og via epost.  

• Etter en gjennomgang av status for Arbeidsplan 2022 er styret 
svært fornøyd med hva en har fått gjennomført til nå i år.    

• Styret også meget godt fornøyd med PPFs tilbud om et datakurs 
fra sentralt hold i tillegg til egne planer.  

• Arbeid med Arbeidsplan 2023;  

• Nestleder/sekretær Per hadde utarbeidet et 
diskusjonsgrunnlag/utkast til Arbeidsplan for 2023. Styret mente 
at dette var et godt utgangspunkt for det videre arbeidet med 
plan for 2023.   

• Vedtak; Det ble enighet om å jobbe videre med utkastet fram 

mot julemøtet – og bruke dette møtet som en del av arbeidet 

med Arbeidsplan for 2023  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Styret  

6  Eventuelt  
• Oppfølging av Datakurset denne uka – punkter for oppfølging  

• Nyhetsbrevet – hvilke kanaler ønsker vi å bruke o Enighet om å 

fortsette å sende ut i papirformat ut dette året – og bruke 

julemøtet for å teste ut alternativet – epost til de som har epost – 

papir til de resterende.  

• Tilganger – enighet om å videreføre de tilganger som pt er gitt i 
styret  

• Forberedelse til julemøtet – forberede et innlegg og initiere en 
diskusjon rundt medlemssystemet mm  

• Oppdatere dokument som beskrive hvilke turer avdelingen har 
gjennomført siden 1989 – ajour pr 2014-2022 til nå  

  

  

  

  

  

  

Brit og Per  

  

  

  

Styret  

  

Styret  

  

  

Per  

  

  Neste styremøte  

• Avholdes i Namsos 19.oktober kl 12:00  

  

  


